

版权声明 Copyright Statement

访问本网站 (<https://www.haileybury.cn/>) 表示您已无条件接受并同意本版权声明的全部条款和条件。天津黑利伯瑞精英学校、黑利伯瑞高中(天津)有限责任公司(“本校”)有权随时对本声明进行更新或补充,无需事先通知。我们建议您定期访问此网页,以便及时了解任何相关的更新或补充信息。

By accessing this website (<https://www.haileybury.cn/>), you unconditionally accept and agree to all the terms and conditions of this Copyright Statement. Tianjin Haileybury Elite School and Haileybury Senior School (Tianjin) Co., Ltd. (the “School”) and have the right to update or supplement this statement at any time without prior notice. We recommend that you regularly visit this page to stay informed of any relevant updates or supplementary information.

本网站刊载的所有内容(包括但不限于文字、图片、音频、视频、图表、软件及各类文件资料等),其版权均归本校所有,受相关法律法规保护。

All contents published on this website (including, but not limited to, text, images, audio, video, charts, software, and various document materials), are copyrighted by the School and protected by the relevant laws and regulations.

未经本校事先书面授权许可,任何个人、组织或机构禁止以任何形式对本网站的任何内容进行复制、下载、转载、引用、修改、汇编、摘编或以其他方式使用。若您确有使用需求,请提前向本校提交书面申请,详尽阐明使用内容、目的、方式及范围等信息。在获得本校明确的书面授权后,方可按照授权要求规范使用,并应显著注明内容来源为本校官方网站。

Without the prior written authorization and permission of the School, any individual, organization, or institution is strictly prohibited from reproducing, downloading, reprinting, quoting, modifying, compiling, abridging, or using the content of this website in any form. If you have a need for use, please submit a written application to the School in advance, clearly stating the information such as the content, purpose, method, and scope of use. Only after obtaining clear written authorization from the School can you use the content in accordance with the authorization requirements, and you should clearly indicate that the content is sourced from the School’s official website.

特此着重声明,严禁任何个人、组织或机构仿冒本网站。任何形式的仿冒行为(包括但不限于模仿网站的整体风格,使用本网站所用标识、图案、中英文名称,以及使用与本网站近似的域名等),均被严格禁止。

Hereby, it is solemnly declared that any individual, organization or institution is strictly prohibited from imitating this website. All forms of imitation (including but not limited to emulating the overall website style, using the School’s logos, patterns, Chinese and English names, as well as using domain names similar to that of this website), are strictly forbidden.

对于违反上述声明的侵权行为,我校保留依法采取进一步法律措施的权利,以维护学校合法权益。感谢您对本学校网站的关注与支持,期望我们携手维护健康有序的网络环境。

For any act of infringement that violates the above mentioned Statement, the School reserves the right to take further legal measures in accordance with the law to safeguard the legitimate rights

and interests of the School. Thank you for your attention and support to our School's website. We hope that we can work together to maintain a healthy and orderly network environment.